
L.S.,

Namaak en piraterij zijn beiden vormen van handelen die hun oorsprong hebben in het 
fysieke domein. N.b. de hele hedendaagse Japanse goederenindustrie is de afgelopen 
decennia gebouwd op namaken. 

Dat kleintjes groot worden en nu langzamerhand de nadelen van hun historisch handelen 
beginnen te zien is m.i. geen excuus om nu de Middeleeuwen weer van stal te halen.

Voortgang (en uitvinden) heeft zijn basis in nadoen, evenaren en verbeteren. Het dan ook 
ondenkbaar dat dat recht anderen ontnomen zou moeten worden.

Ik wil daarbij - ter aanvulling - nog een scherp onderscheid maken tussen fysieke en niet-
fysieke zaken.

- Voor fysieke zaken bestaan al beschermingsconstructies zoals patenten. Er is m.i. geen 
enkele reden om extra maatregelen te treffen die de mogelijkheden van het patentrecht 
te buiten gaan. Over smaak valt te twisten en design is nu eenmaal makkelijk 
copieerbaar. De gigantische overwinsten die bedrijven met een hit-product maken lijkt mij 
een prima reden om hen niet nog extra te beschermen. Het lijkt mij onnodig om 
belastinggeld te gaan besteden aan het afdwingen van maatregelen die inherent 
oncontroleerbaar zijn zonder gigantisch en belemmerende uitvoeringsorganisaties en 
praktijken. Dit moet je simpelweg niet willen. 

- Voor niet-fysieke zaken als software, muziek en andere content bestaat terecht in Europa 
geen of nauwelijks patentrecht en bescherming van intellectueel eigendom en dat moet 
m.i. zo blijven. De kans dat het ACTA verdrag misbruikt gaat worden voor niet-fysieke 
zaken is simpelweg te groot. De reactie van minister v.d. Hoeven is in dat verband een 
mooie eerste stap maar volstrekt onvoldoende. Zo lijkt met mij een goede stap om als 
Europa maar eens onderhandelingen te starten met de VS over het afschaffen van hun 
patentpraktijk voor software. Europa moet op dit soort punten nu eindelijk eens de 
tanden laten zien. En niet alleen tegen Microsoft, maar tegen de eenzijdige 
belangenpraktijk die de VS nu al decennia lang op oneigenlijke gronden bezigt.

Ik ben dan ook scherp tegenstander van iedere vorm van beperking op dit vlak en wil dat 
EU het ACTA verdrag afwijst. NL moet zich al bij voorbaat distantiëren van dit verdrag en 
binnen de EU aandringen op het starten van het soort onderhandelingen wat ik hierboven 
noemde. Onzin moet je met onzin bestrijden. Ik wens u daarbij veel succes.

Met vriendelijke groet,

dr. Harold van Garderen


